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Protokół Nr IV/2024 

z IV nadzwyczajnej sesji 9 kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 19 sierpnia 2024 roku 

Obrady IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto 

w dniu 19 sierpnia 2024 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 

24-310 Karczmiska o godz. 12:30, a zakończono o godz. 12:59 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Katarzyna Lewandowska 

8. Joanna Nowak 

9. Elżbieta Popiołek 

10. Monika Rymarczyk 

11. Michał Walencik 

12. Agnieszka Wałachowska 

13. Justyna Wciseł 

14. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: „Szanowni 

Państwo otwieram IV nadzwyczajną sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 19 

sierpnia 2024 r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Skarbnika Gminy Panią 

Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, obsługę prawną Pana Michała 

Banię, Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Drogownictwa Panią 

Agnieszkę Siedliską, Inspektora ds. Gospodarki Przestrzennej Panią Magdalenę Bigos, 

Informatyka Pana Łukasza Krzesińskiego, pracownika ds. obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę 

Żółkiewską. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 13 radnych, więc 

obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że porządek obrad został 

zawarty we wniosku jaki złożyła Pani Wójt Alicja Bełcik i radni mieli możliwość zapoznania się 
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z nim na urządzeniach mobilnych i w związku z tym nie będzie go odczytywał. Zapytał, czy ma 

ktoś jakieś wnioski, bądź uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Takich nie było, w 

związku z powyższym zamknął ten punkt obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę 

o przedstawienie projektu uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha powiedziała, że projekt uchwały i planowane zmiany w budżecie zostały 

radnym przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki Finansowej i 

Mienia Komunalnego oraz Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i Usług kilka minut 

wcześniej, jednakże głównym powodem zwołania tej sesji jest wprowadzenie do budżetu 

zadania, w związku z uzyskaniem możliwości dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu 

Dróg na realizację w 2024 roku w ramach naboru uzupełniającego zadania budowa drogi gminnej 

ulica Wesoła w Karczmiskach, Pani Wójt jak również Skarbnik Gminy musi złożyć 

oświadczenie, że Gmina posiada wkład własny na realizacje tej inwestycji. W związku z tym, że 

ten projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, nie ma potrzeby kolejny raz tego 

projektu przedstawiać. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał czy ma ktoś jakieś pytania. Nie było, w 

związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Nowak 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr IV/15/2024 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2024 została podjęta i zamknął ten punkt. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Karczmiska. Poprosił Kierownika 
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Referatu. Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Drogownictwa Panią Agnieszkę Siedliską o 

przedstawienie projektu uchwały i uzasadnienia. 

Agnieszka Siedliska powiedziała, że projekt uchwały i planowane zmiany w Gminnym 

Programie Rewitalizacji Gminy Karczmiska zostały radnym przedstawione na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki Finansowej i Mienia Komunalnego oraz Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i Usług kilka minut wcześniej, w związku z tym nie ma 

potrzeby kolejny raz tego przedstawiać. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata 

Kłak, Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, 

Agnieszka Wałachowska, Justyna Wciseł, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Nowak 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr IV/16/2024 w sprawie przyjęcia zmiany 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Karczmiska została podjęta i zamknął ten punkt. 

5. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ktoś ma jakieś wnioski, bądź komunikaty. 

Krzysztof Karaś powiedział, że rozdał radnym ogłoszenie (ogłoszenie stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu), w którym znajduje się informacja dotycząca terminów wydawania paczek 

żywnościowych dla osób objętych Programem Fundusze Europejskie na Pomoc Żywnościową 

2021 – 2027. Paczki takie będą wydawane przez OSP w Karczmiskach w dniach 22, 23 i 26 

sierpnia  w godzinach od 15
00

 do 17
00

. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski lub komunikaty. 

Artur Karaś powiedział, że wpłynął do niego wniosek od matek dzieci zamieszkujących przy 

ulicy Słonecznej o podjęcie działań w celu zapewnienia bezpieczeństwa dla dzieci mieszkających 

przy tej ulicy, w związku z tym, że mimo ograniczenia prędkości do 50 km/h bardzo często 

dochodzi do sytuacji, że kierowcy szczególnie młodzi nie przestrzegają przepisów ruchu 

drogowego i poruszają się ze znacznie większą prędkością, co stanowi duże zagrożenie dla dzieci 

i nie tylko. Dlatego mieszkańcy proszą o rozważenie możliwości umieszczenia dodatkowych 

ograniczników szybkości na tej ulicy, lub rozwiązanie tego problemu w jakiś inny sposób. 

Waldemar Gogół powiedział, że można przeanalizować tą sytuację i potraktować ją jako 

wniosek. 
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Agnieszka Siedliska powiedziała, że były już podobne sytuacje na innych odcinkach dróg na 

terenie gminy i po rozmowie z dzielnicowym okazuje się, że mieszkańcy powinni zgłaszać takie 

zdarzenia na stronie internetowej Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa i wtedy Policja nie 

traktuje takiego zdarzenia jako incydent, tylko jako stałe miejsce monitorowania i wtedy 

zwiększy to bezpieczeństwo, a ci którzy jeżdżą z taką dużą prędkością może zastanowią się dwa 

razy nad tym zanim nacisną ten gaz. 

Justyna Wciseł powiedziała, że w Sołectwie Karczmiska Pierwsze też był taki problem i okazało 

się, że ta strona internetowa Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa odgrywa rolę i po kilku 

dniach zgłoszenia zwiększył się monitoring Policji i radiowozy przyjeżdżają i kontrolują drogi. 

Michał Walencik powiedział, że dobrze, że taka strona internetowa działa i mieszkańcy mogą 

mieć wpływ na to co dzieje się na drogach. 

Artur Karaś powiedział, że miał zgłoszenie od mieszkańca, który mieszka przy ulicy Wygon i 

twierdzi, że ta ulica nie została dokończona, bo on nie ma wjazdu zrobionego i chodzi tu o Pana 

Kowalskiego. Powiedział, że był tam na posesji tego Pana i okazuje się, że wjazd na podwórko 

jest zrobiony, natomiast on chce wjazdu od strony stodoły, ale jest problem taki, że tam nie są to 

jego działki, tylko działki sąsiadów i sąsiedzi nie chcą wyrazić zgody na ten wjazd. Powiedział 

też, że ten Pan był u niego z tą sprawą już kilka razy i mówił, że ta droga jest nie dokończona i 

chodzi o to, żeby może pracownik Urzędu Gminy poszedł do tego Pana i mu wyjaśnił tą sprawę. 

Agnieszka Siedliska powiedziała, że zapisała sobie to zgłoszenie i poinformowała, że zawsze jak 

są jakieś zgłoszenia, to pracownicy Urzędu Gminy jadą na miejsce i sprawdzają, reagują. 

Zapewniła, że na etapie kiedy ta droga była robiona i były zgłoszenia mieszkańców dotyczące 

problemów ze zjazdami, to były reakcje ze strony pracowników Urzędu Gminy. 

Michał Bania powiedział, że w kwestii technicznej, bo jest początek kadencji i z jego strony jest 

taka sugestia, że w związku z tym, że jest transmisja sesje i jest ona upubliczniana, proszę mieć 

na uwadze, żeby nazwisk i danych konkretnie definiujących osoby nie ujawniać, bo obowiązują 

przepisy o ochronie danych osobowych i to nie jest żaden przytyk, tylko taka sugestia, żeby nie 

ujawniać nazwisk na forum publicznym. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski lub komunikaty. Nie było, w związku z 

tym zamknął ten punkt. 

6. Zamknięcie obrad. 

Michał Walencik stwierdził wyczerpanie porządku obrad, po czym zamknął IV nadzwyczajną 

sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska 

 

Michał Walencik 

Przygotowała: Elżbieta Żółkiewska 

 


